

حساب المليونير من دبي الإسلامي

DIB Millionaire Account

Dubai Islamic Bank (**Bank**) offers subject Sharia-compliant saving account product to its customers (**Customer**) under the concept of investment Wakala (**Wakala**), whereby the Customer appoints the Bank as its investment agent to invest the Customer's funds in Sharia-compliant profit-generating activities.

Under Wakala, Bank shall be paid a fixed fee for its services and it does not guarantee any profit. The Bank may indicate an expected profit rate based on earning expectation from the pool and/or the past performance. Any profit earned in excess of the expected profit will be for the Bank as its incentive. In case of loss, it will be borne by the Customer, unless there is negligence or misconduct on the Bank's part.

Profit entitlement calculation shall be based on average monthly balance maintained in the account by the Customer. If the funds are withdrawn or account is closed during the period the Customer will not be entitled to any profit for such period.

Under this DIB Millionaire Account customer deposits are allocated specific pool of Sharia-compliant ESG-eligible assets in accordance with the Bank's approved Sustainable Finance Framework and Sustainability Linked Finance Facilities Framework (ESG Pool). In the event of a temporary shortfall in ESG Pool, funds may be invested in other Sharia compliant pool of assets or allocated to ESG Sukuk or ESG-linked Sukuk.

يقدم بنك دبي الإسلامي (البنك) منتج حساب ادخار متوافق مع الشريعة الإسلامية لمتعامليه (المتعامل)، وذلك بموجب مبدأ الوكالة بالاستثمار (الوكالة)، حيث يقوم المتعامل بتعيين البنك وكيلاً عنه لاستثمار أمواله في أنشطة مدرة للربح ومتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية.

وبموجب صيغة الوكالة، يتقاضى البنك أجراً ثابتاً مقابل خدماته، ولا يضمن تحقيق أي أرباح. ويجوز للبنك الإشارة إلى معدل ربح متوقع استناداً إلى توقعات العوائد من الوعاء الاستثماري و/أو إلى الأداء السابق. وأي أرباح تتحقق بما يزيد على الربح المتوقع تكون من حق البنك كحافز له. وفي حال تحقق خسارة، يتحملها المتعامل، ما لم يكن هناك إهمال أو مخالفة من جانب البنك.

يتم احتساب استحقاق الربح بناءً على متوسط الرصيد الشهري المحتفظ به في الحساب من قبل المتعامل، وفي حال سحب الأموال أو إغلاق الحساب خلال الفترة، لا يكون المتعامل مستحقاً لأي أرباح عن تلك الفترة.

وبموجب حساب المليونير من دبي الإسلامي، يتم تخصيص ودائع المتعاملين لوعاء محدد من الأصول المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية والمؤهلة وفق معايير الاستدامة والحوكمة البيئية والاجتماعية (ESG)، وذلك وفقاً لإطار التمويل المستدام المعتمد من البنك وإطار تسهيلات التمويل المرتبطة بالاستدامة (وعاء ESG). وفي حال حدوث عجز مؤقت في وعاء ESG، يجوز استثمار الأموال في وعاء آخر من الأصول المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية، أو تخصيصها لصكوك ESG أو صكوك مرتبطة بمعايير ESG.

In addition to the profit, holders of DIB Millionaire Account are entitled to participate in a discretionary prize draw subject to certain minimum requirements. Any prize paid to the account holders is funded exclusively from the Bank's shareholders' funds.

Participation in the prize draw does not require any additional payment or consideration from the customer, does not affect the customer's capital or profit entitlement, and does not expose the customer to any form of financial loss.

In addition to any other requirements by the bank, the following documents shall govern the terms of DIB Millionaire Account:

1. Terms And Conditions for DIB Millionaire Account
2. Key Fact Statement (KFS)

وبالإضافة إلى الأرباح يحق لأصحاب حساب المليونير المشاركة في سحب جوائز اختياري، وذلك وفقاً لمتطلبات حد أدنى معينة. ويتم تمويل أي جوائز تُمنح لأصحاب الحسابات حصراً من أموال مساهمي البنك.

ولا تتطلب المشاركة في سحب الجوائز أي مدفوعات إضافية أو مقابل من جانب المتعامل، ولا تؤثر في أصل أموال المتعامل أو استحقاقه للأرباح، كما لا تعرضه لأي شكل من أشكال الخسارة المالية.

وبالإضافة إلى أي متطلبات أخرى يحددها البنك، تحكم المستندات التالية شروط وأحكام حساب المليونير:

1. الشروط والأحكام الخاصة بحساب المليونير من دبي الإسلامي
2. بيان الحقائق الأساسية

اعتمدتها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية في اجتماعها رقم 365 بتاريخ 29 أبريل 2026
Approved by the ISSC in its meeting No. 365 dated 29 April 2026